
 

Geachte leden van de commissie, 

 

In de vergadering van 27 juni 2019 van de commissie algemene zaken 

van de gemeente Heerenveen, is het verzoek van de vv Heerenveense 

Boys om een uitzondering te maken met betrekking tot de 1/3 eigen 

inbreng regeling behandeld. 

Er is toen als volgt besloten, ik citeer uit de besluitenlijst: “Wethouder 

Zoetendal zegt toe dat er een voorstel met alternatieven 1/3 eigen 

bijdrage VV Heerenveense boys wordt voorgelegd in het najaar van 

2019”. 

Inmiddels zij we ruim 5 maanden verder en ligt er een raadsvoorstel 

waarin 4 verschillende scenario’s zijn opgenomen. 

Bij geen van de 4 scenario’s die hierin uitgewerkt zijn is er sprake van 

alternatief voorstel. De keuze blijft beperkt tot de een 1/3 bijdrage of een 

herziening van het gemeentelijke beleid. 

Het verschil in eigen bijdrage tussen scenario 2 en 3, ofwel een eigen 

bijdrage van 150.000 of 119.000 wordt voor een groot deel gerealiseerd 

door een besparing op de uitbreiding van het parkeerterrein die te danken 

is aan de Heerenveense Boys. Het bestuur van de Heerenveense Boys 

kwalificeert deze verrekening dan ook als een sigaar uit eigen doos. 

In de commissievergadering van 27 juni zijn door de verschillende fracties 

diverse suggesties gedaan om mee te nemen in een alternatief voorstel. 

Een aantal van deze suggestie waren: 

• Het gebrek aan financiële middelen. Met name veroorzaakt door het 

tegenvallende achterstallige onderhoud en de brand van het 

overgenomen  hoofdgebouw. 

• De mogelijkheid van verrekening van de vele extra vrijwilligersuren. 

• De besparing die de gemeente gerealiseerd heeft met het 

achterwege laten van groot onderhoud van de velden.  

Helaas is er met deze punten niks gedaan in de voorstellen die er nu 

liggen.  

De bedoeling was dat de wethouder in overleg zou gaan met 

Heerenveense Boys om samen tot een oplossing te komen. Naar ons idee 

is dit in de afgelopen 5 maanden niet echt gebeurd. Afgelopen zomer is er 

eenmalig een overleg geweest tussen de verantwoordelijk ambtenaar en 

het bestuur van de Heerenveense Boys. De wethouder zelf was daarbij 

helaas niet aanwezig. 



Op verzoek van de ambtenaar is door ons als bestuur van de 

Heerenveense Boys aangegeven wat naar ons idee de maximaal haalbare 

eigen bijdrage zou zijn voor het realiseren van het kunstgrasveld. Ook dit 

zien we niet terug in het raadsvoorstel. 

Onze conclusie is dat we na 5 maanden nog geen stap dichter bij een 

oplossing zijn gekomen.  

De wethouder nogmaals vragen om met een alternatief te komen, zal 

gezien de snelheid waarin deze besluitvorming plaatsvindt, naar 

verwachting opnieuw grote vertraging opleveren. Het realiseren van een 

tweede kunstgrasveld voor de start van het seizoen 2020-2021 zal dan 

niet meer gehaald worden. 

Het bestuur van de Heerenveense Boys pleit er daarom voor om te kiezen 

voor scenario 3. En het beleid rondom de 1/3 regeling aan te passen. 

In tijden waarin het steeds moeilijker wordt voldoende vrijwilligers te 

vinden, waarin er steeds minder animo is voor sponsoring en waarin voor 

steeds meer gezinnen de sportcontributie een serieuze kostenpost wordt 

is het de vraag of het reel is om sportclubs met dergelijk grote 

kostenposten op te zadelen.   

Daarbij zou een aanpassing van 1/3 bijdrage naar bijvoorbeeld 1/10 of 

1/5 bijdrage in plaats van algehele afschaffing wat betreft de 

Heerenveense Boys ook te overzien zijn.  

Wij hopen van harte op een positieve afloop. 

----------------------------------------------------------------------------------- 

Naar aanleiding van de gestelde vragen. 

• Het bestuur heeft aangeven dat, onder bepaalde voorwaarden het 

haalbaar lijkt voor een eigen bijdrage van € 75.000 te zorgen. Door 

een combinatie van een nader vorm te geven inzamelingsactie en 

een aanpassing/herschikking van de huidige leningen in combinatie 

met een nieuwe lening. Het gat tussen optie 1 (lening van € 

119.000) en onze limiet is daarbij € 45.000. De concrete vraag is 

dan ook of de gemeente ons voor dit bedrag nog tegemoet kan 

komen. 

• Bij ons voorstel om voor optie 3 te kiezen zijn we er vanuit gegaan 

dat dit vlot geregeld kan worden. 17 januari staat onze 

ledenvergadering gepland. Op die datum zal het bestuur met een 

concreet voorstel moeten komen om voor de start van het seizoen 

2020-2021 het kunstgrasveld nog te kunnen realiseren. 

• Als het kunstgrasveld niet gerealiseerd wordt dan is het in de 

winterperiode niet meer haalbaar de standaard teams twee keer per 

week te laten trainen.  


